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Verzoek van Petra van Nes- de Man BURGER OP 1 en Jeroen Rijsdijk PvdA

Naam onderwerp: Geluidbelasting windmolens in Ridderkerk

Aanleiding 
Het ‘niet ontvankelijk verklaren’  van de werkgroep Lucht en Geluid van wijk West door de 
bezwarencommissie van Gedeputeerde Staten Zuid-Holland. 

Omschrijving
Door de werkgroep zijn omissies blootgelegd in de berekeningen van Pondera Consult. Dit bureau 
heeft in opdracht van Engie de geluidbelasting voor het gebied berekend met de toevoeging van  twee 
(van de drie) windmolens die in Nieuw Reijerwaard gepland zijn. De DCMR heeft op de uitkomst van 
deze berekeningen groen licht gegeven aan Engie. DCMR heeft hier zelf niet of nauwelijks aan 
gerekend (dit lijkt op wie betaalt… bepaalt).                                                                                               
De berekening van de werkgroep geeft duidelijk aan dat met de komst van de windmolens de 
maximaal toelaatbare geluidbelasting wordt overschreden. 

De werkgroep heeft in eerste instantie een zienswijze ingediend op de vergunningaanvraag voor de 
windmolens, in februari dit jaar. Die is in behandeling genomen. Daarop heeft de werkgroep, samen 
met een aantal bewoners, een extra door de provincie georganiseerde informatiebijeenkomst 
bijgewoond, waarbij ook Engie, Pondera en DCMR aanwezig waren.

De werkgroep heeft uiteindelijk met nog één bewoner het bezwaar niet ingetrokken waardoor zij 
uitgenodigd werden voor de hoorzitting die dan volgt.
Deze vond plaats op 11 oktober in het provinciehuis.
Even vóór deze bijeenkomst werd opeens gezegd dat de werkgroep geen juridische status heeft,  
geen bewoner is en dus geen bezwaar kan maken. Gezien het voorgaande (dit had immers al in 
eerste instantie aangegeven moeten worden) zijn zij wel gehoord, maar werd overwogen om dit 
bezwaar alsnog niet-ontvankelijk te verklaren. 
Inmiddels is dit ook gebeurd.

Doel bespreking/beraad
Beantwoording van de volgende vragen.

1. Waarom is vanuit het college/de wethouder niet gesproken met de hoorcommissie over het al 
dan niet ontvankelijk verklaren?
Dit mede omdat men dit in de eerst ronden nooit heeft aangegeven, en dit is een paar dagen 
voor de hoorzitting, toen dit aan de orde kwam nadrukkelijk gevraagd aan de wethouder. 

2. Hoe staat de wethouder tegenover het feit dat Engie het geluidonderzoek door Pondera laat 
doen en dat DCMR dit resultaat overneemt zonder zelf onderzoek te doen? 

3. Hoe staat de wethouder tegenover de omissies in het onderzoek van Pondera, waardoor het 
lijkt of de vergunning afgegeven gaat worden op basis van niet correcte cijfers?

4. Is de wethouder bereid opnieuw met de werkgroep en Engie hierover in gesprek te gaan, en 
indien dat nodig zou zijn, de plaatsing van deze windmolens in Nieuw Reijerwaard onmogelijk 
te maken?


